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Rapport fra skvteba,nekontakten 2016.

Sikkerhetsinspeksjonene, som staftet i sin n6vrerende form i2006, har fortsatt et meget stort fokus fra DFS' side. Det er
synliggjort bl.a. ved at tilskuddsordninger og andre former for stotte og bidrag til lagene er knyttet opp mot lagenes
oppfolging og rapportering av dette arbeidet. Gjennom samtaler med lagsledere registreres det stadig at lagene fokuserer
pi dette, men manglende rapportering indikerer likevel at ikke alle er like flinke til 6 gjennomfore de irlige
sikkerhetsinspeksjonene. Det kan fh okonomiske konsekvenser, bl.a. ved at laget ikke vil vrere berettiget til enkelte
tilskuddsordninger. Men verst er det likevel at sikkerheten ikke blir godt ivaretatt. Det er underlig, og svert beklagelig, at
de lagene som ikke falger opp dette arbeidet, tar ogvil la det vrere. Dersom uhellet skulle v&re ute, og det kan relateres til
manglende sikkerhet som folge av manglende vedlikehold, vil det alltid vrere styret og/eller leder som blir stilt juridisk
ansvarlig. Heldigvis har fokus pi sikkerhet og vedlikehold pA skytebanene resultert i at brukerne, d.v.s. skytterne,
observerer og folger bedre med enn for. Dette handler egentlig om i sikre rett til fortsatt eksistens, nir naboer, kommuner,
fulke, osv., blir nrergiende eller stir overfor viktige avgjorelser m.h.t. prioriteringer.

Syd i frlket jobber Larvik fortsatt godt, og har nidd et viktig mil: Offisiell ipning av Larvik Skytesenter pi Ares. Og
Styrvoll er i full gang med bygging av ny l5 m skytehall. Og Holmestrand&Omegn har ogsi <ting pi gang) ang. l5m
skytehall.

Skytebanekontakten har i iLr:
-Vert involvert i Larviksaken
-Vert i kontakt med noen av lagene ang. sikkerhetsinspeksjoner.
-Deltatt i politikertreff pi Sem
-Vert pi befaring pi Andebu's bane
-Vrrt pi befaring pi Nottero's bane
-Vrert involvert i 2 milj apakke ssknader
-Deltatt pi 2 ledermoter

Kontakten med Politiet er bra m.h.t. felles forstielse av lover og retningslinjer for vir virksomhet. Bl.a. har representanter
fra de forskjellige politidistriktene vr;rtpit kurs hos DFS sentralt. I tillegg til selve det sikkerhetsmessige og tryggheten
rundt det, er det ogsi viktig 6 ta vare pi virt gode rykte. Det gjores forst og fremst gjennom adferd og holdninger, men like
viktig er det at anleggene holdes i forskriftsmessig stand.

Spillemidler
Denne ordningen er uten tvil den beste muligheten vi har til skonomisk stotte, og vil uten serlig tvil ffi enda storre
betydning framover, siden det ni reduseres i tilskuddsordningene fra DFS. Til ni har lagene i Vestfold mottatt ca 8,5 mill.
kr. i spillemidler. Alle som har sokt, har fett alt de har sskt om.

Elektronikk
Etter hvert som de forskjellige elektroniske anleggene ni har vrert i bruk i noen tid, kommer ogsA behovet for tilsyn og
vedlikehold. Mange baneeiere er flinke, men dessverre syndes det stadig med dette. Det er svert viktig 6 ffi p6 plass gode
rutiner for vedlikehold, som igjen sikrer at skytterne kan fsle seg sikre pi at deres resultat blir riktig registrert. Dersom
lagene opplever en eller annen form for dirlig service fra utstyrsleverandorer, eller spesielle svakheter, er det viktig 6
vidererapportere om det for om nsdvendig 6 presse fram bedre losninger og stotte.

Andebu's baner
Lagethar mottatt klage pi stay fra nabolaget, formidlet gjennom miljorettet helsevern i Vestfold. Skytebanekontakten var,
sammen med representanter fra nabolaget, miljorettet helsevern og representanter fra lagets styre, pi befaring. Det
spesielle i denne saken er, at klagen framsettes etter at det er gjennomfort stoydemping v.h.a. Miljopakka, sammen med det
faktum at skyteaktiviteten generelt har blitt betydelig redusert i de siste ira. Anleggsavdelingen i DFS er orientert, og
teknisk konsulent Dag Rieber vil folge opp med 6 bisti laget videre i saken.

Holmestrand og Omegn's baner
Laget er pr. i dag uten l5m bane. Dette lager store utfordringer i forbindelse med instruksjons- og ungdomsarbeid, og
ikke minst med tanke pi rekrutering. Laget er med i forbindelse med planlegging av flerbrukshall ved Botr,e skole, men
her er det mange utfordringer. Derfor ser laget (igjen) pi mulige alternativer pi Eplerod.

Hsviord & Ramnes' bane


